

Title (en)
PROJECTILE

Title (de)
PROJEKTIL

Title (fr)
PROJECTILE

Publication
EP 3489617 A1 20190529 (FR)

Application
EP 18207856 A 20181122

Priority
FR 1701228 A 20171124

Abstract (en)

[origin: US2019162512A1] A projectile including an ejectable cup intended to protect a base of the projectile from propulsion gases, the cup including a wall surrounding the base and extending to a position where the edge of the wall is pinched between a seal surrounding the body of the projectile and a collar, comprising an annular part centered on a first cylindrical seat having a first diameter. The first seat is separated from a second seat by a shoulder, the face of which is oriented toward the rear of the projectile, a gripping means pressing the seal against the annular part, which causes the radial expansion of the seal, pressing it against the edge of the cup.

Abstract (fr)

L'invention porte sur un projectile (1) comportant une coupelle éjectable destinée à protéger un culot du projectile (1) des gaz propulsifs, coupelle comportant une paroi (5b) entourant le culot et s'étendant jusqu'à une position où le bord (5c) de la paroi (5b) est pincé entre un joint (8) entourant le corps du projectile (1) et une collerette (4), comprenant une partie annulaire (4a) centrée sur une première portée cylindrique (D1) ayant un premier diamètre (D1). La première portée (D1) est séparée d'une seconde portée (D2) par un épaulement dont la face (10) est orientée vers l'arrière (AR) du projectile (1), un moyen de serrage (13) presse le joint (8) contre la partie annulaire (4a) ce qui dilate radialement le joint (8), le plaquant contre le bord (5c) de la coupelle.

IPC 8 full level

F42B 10/44 (2006.01); **F42B 10/14** (2006.01)

CPC (source: EP US)

F42B 10/14 (2013.01 - EP US); **F42B 10/44** (2013.01 - EP US); **F42B 14/02** (2013.01 - US); **F42B 14/064** (2013.01 - US);
F42B 14/067 (2013.01 - US)

Citation (search report)

- [A] EP 1297292 A1 20030402 - BOFORS DEFENCE AB [SE]
- [A] US 2013284045 A1 20131031 - LEE SE-YUP [KR]
- [A] US 2015330755 A1 20151119 - CITRO ROBERT W [US], et al

Designated contracting state (EPC)

AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)

BA ME

DOCDB simple family (publication)

EP 3489617 A1 20190529; EP 3489617 B1 20200729; ES 2818049 T3 20210409; FR 3074282 A1 20190531; FR 3074282 B1 20191011;
PL 3489617 T3 20201102; US 10520290 B2 20191231; US 2019162512 A1 20190530

DOCDB simple family (application)

EP 18207856 A 20181122; ES 18207856 T 20181122; FR 1701228 A 20171124; PL 18207856 T 20181122; US 201816199989 A 20181126